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a

Ik heb net een voorstel gedaan voor maandagmiddag. Laat maar weten of dat lukt.

FKC

Agentschap CIBG | Dienst voor Registers
Hoftoren | Rijnstraat 50 | 2515 XP| Den Haag
Postbus 16114 | 2500 BC | Den Haag

@Ichulpmiddelen.nl>

aandag Z8 juni 2021 22:46

Aan:[IEECSET@ minvws.nl>
Onderwerp: Re: Actiepunten voor het materieel beheer

Als ik in mijn agenda kijk voor volgende week, dan geef ik de voorkeur aan een afspraak in de middag van ma/di/do

(eventueel wo).
Wat heeft jouw voorkeur resp wat is een voor jou passend moment?

Groeten, EXEL

Landelijk Consortium Hulpmiddelen

T: +31

E: Ichulpmiddelen.nl

van:[NNECBEETo inves i>
Verzonden: maandag 28 juni 2021 16:21

) SEE vs.»EEE
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Actiepunten voor het materieel beheer

Mooi dat je dit al gedaan hebt. Veel is er volgens mij al. Het verrijken van data met bijv. houdbaarheid van desinfectant daarop
moeten nog acties gezet worden/danwel worden al acties uitgevoerd die nog niet bij ons datateam zijn beland.

Goed voorstel om een overleg in te plannen om dit nog eens door te nemen. Dank je wel alvast.

Met

REii
FKC

Agentschap CIBG | Dienst voor Registers
Hoftoren | Rijnstraat 50 | 2515 XP| Den Haag
Postbus 16114 | 2500 BC | Den Haag
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T 5.1.2e

5.1.2e

5.1.2e @minvws.nl

van[IEEE 2 chulpmiddelen.n [>

Verzonden: dinsdag 22 juni 2021 10:39

@minvws.nl>

)SEE© minvws.ni>;IEEE@minvws.nl>;

Onderwerp: Re: Actiepunten voor het materieel beheer

volIEEE

Zak

J aankondigde, heb ik naar de actiepunten gekeken en deze beoordeeld vanuit ons perspectief

(data/Bl/analytics).

Wat is in scope bij ons nu:

* uitgaande goederen inzichtelijk maken (A2)
+ inkoop koppelen aan uitgaande en facturatie (A3)

o deels wel via OneMed

oO deels niet via Mediq

+ Exit Strategie (A4)
« desinfectants (C1): data ontsluiten en informatie toevoegen aan alle relevante rapporten (ntb)
* mutaties in voorraad desinfectants (van goederen door VWS ingekocht) (C6) -- > muy sterillium (zie C2) en

overige goederen (zie E1)
+ actualiseren leveringsschema FFP2 maskers obv contracten VWS (F1)
« bestaande rapporten verrijken met inkoopprijzen (F2) -- > obv input Finance LCH en afhankelijk van

datakwaliteit (!)

Wat is out of scope bij ons nu:

« verschillen tussen aanwezige en administratieve voorraad per 01 januari 2021 (B2) -- > impact op rapporten? / --

> betrokkenheid analyses?
» gecontroleerde stand van de voorraad per 31-08-2021 (B4) -- > impact op rapporten? / --> betrokkenheid

analyses?
+ verschillen tussen aanwezige en administratieve voorraad per 31 augustus 2021 (B5) -- > impact op rapporten? / --

> betrokkenheid analyses?
¢ sterillium (C2)
* Houdbaarheid (C3) -- > correcties noch van nieuw toe te voegen producten zoals desinfectants = dit gaat er nog

wel aankomen.

« inventarisatie en rapportage IC apparatuur (D1) =» ook IC apparatuur willen we in onze data hebben zodat we

een totaal overzicht kunnen genereren van alle goederen.
* mutaties in voorraad IC apparatuur (van goederen door VWS ingekocht) (D5) =» ook dat moet onderdeel gaan

uitmaken van onze data naar mijn inzicht.

+ inventarisatie en rapportage overige goederen door VWS zelf ingekocht (oa. Halma) (E1)

Of onze inzet en expertise bij al deze punten noodzakelijk is, kan ik niet overzien. Doch ik herken wel de rol van data

resp analyse bij deze actiepunten.
Van de overige actiepunten verwacht ik niet dat we aks data-team daarbij een rol spelen. Mocht dit toch anders liggen,
dan hoor ik dit uiteraard graag.
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Ik stel voor dat we in gesprek gaan over de actiepunten en jouw wensen, om dan gezamenlijk vast te stellen wat wijs is

in deze.

Zal ik iets inplannerfEXEN

Landelijk Consortium Hulpmiddelen

T: +31

E: ~~

@Ichulpmiddelen.nl

Verzonden: vrijdag 18 juni 2021 13:27

D minvws.nl>

i Y

EE EEN
o comic elen.nl>

: Actiepunten voor het materieel beheer

Prima, dank voor update. Laten we het nog even checken, maar volgens mij staan alle acties die we op dit moment vanuit het

datateam kunnen realiseren bij ons op de backlog. Indien er nog zaken ontbreken kunnen deze uiteraard nog besproken worden

met]ERE en kunnen we deze toevoegen.

Wij hebben het al even onderling besproken, maar het heeft mijn voorkeur dat de teamleads/stakeholders zelf de presentaties

doen aan de hand van de dashboards en rapportages. Dus ook ondergenoemde presentatie in het DT. Wij zijn wat mij betreft als

ontwikkelaars van de dashboards/rapportages de “enablers” voor de stakeholder/business.

lk begreep dat je afgelopen woensdag al een overdracht hebt gehad, maar mocht je nog meer behoefte aan informatie over de

dashboards hebben om de presentatie te kunnen verzorgen, laat het me graag weten.

Groeten,
5.1.2e

Dubbel
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